
 

 

               SAT Test Prep Classes   9-11th Grade 

After conducting a comprehensive needs assessment, our team develops an 

individualized learning plan for each of our students. Then our teachers merge the 

data analysis with the core concepts in critical reading, writing, grammar, and 

math required for solving the types of problems that recur on the specific 

standardized test that a student is taking. We believe that preparing for 

standardized tests should not only improve scores but also equip students with 

the tools for enhanced performance across all their academic work. Over the 

course of the class, our program will equip you with the skills and knowledge to 

perform well on test day. Our instructor will spend time on test mechanics &amp; 

test-taking strategies including time-saving techniques, how to read a passage 

efficiently, and multi-choice elimination strategies. 

• Practice Test模拟考试 

• Test Strategies考试策略  

• English英语 

• Math数学  

 

Sep.20th -Nov. 22th       $1850/10 Weeks/20 sessions 

 

Saturday 9AM-11:10 AM Practice Test, 模拟考试 

                      12PM -3:15PM English 英语/Math 数学 



 
✓ 准备参加 SAT 考试的学生：尤其适合计划 12 月或明年春

季参加 SAT 的学生，通过密集的真题练习和考卷讲评来

强化考试技巧，熟悉考试题型和时间安排。 

✓ 需要提高 SAT 分数的学生：通过每周的模拟考试和详细

的考卷分析，学生可以识别薄弱点并针对性地提升，尤

其是在时间管理和解题策略方面。  

✓ 寻求专业指导的学生：考卷讲评和 Q&A 环节提供了与老

师互动的机会，有助于深入理解错题分析和答题策略。  

✓ 希望建立考试节奏的学生：模拟考试时间为周六早上, 严

格遵循真实 SAT 考试时间，帮助学生适应考场节奏，减

少考试焦虑。 

✓ 这个计划能够帮助考生在短期内提高 SAT 考试能力，并

增强应试信心。 

📞 联系电话：917-886-7101 微信：1047179223   

piea-edu.org 


